

# Minimum Vaccine Requirements for Attendance in Pennsylvania Schools

## FOR ATTENDANCE IN ALL GRADES CHILDREN NEED THE FOLLOWING:

4 doses of tetanus, diphtheria, and acellular pertussis\*

(1 dose on or after the 4th birthday)

4 doses of polio (4th dose on or after 4th birthday and at least 6 months after previous dose given)\*\*

2 doses of measles, mumps, rubella\*\*\*

3 doses of hepatitis B

2 doses of varicella (chickenpox) or evidence of immunity

\* Usually given as DTP or DTaP or if medically advisable, DT or Td

\*\* A fourth dose is not necessary if the third dose was administered at age 4 years or older and at least 6 months after the previous dose

\*\*\* Usually given as MMR

**ON THE FIRST DAY OF SCHOOL, unless the child has a medical or religious/philosophical exemption, a child must have had at least one dose of the above vaccinations or risk exclusion.**

If a child does not have all the doses listed above, needs additional doses, and the next dose is medically appropriate, the child must receive that dose within the first five days of school or risk exclusion. If the next dose is not the final dose of the series, the child must also provide a medical plan (red and white card) within the first five days of school for obtaining the required immunizations or risk exclusion.

If a child does not have all the doses listed above, needs additional doses, and the next dose is not medically appropriate, the child must provide a medical plan (red and white card) within the first five days of school for obtaining the required immunizations or risk exclusion.

## For attendance in 7th grade:

1 dose of tetanus, diphtheria, acellular pertussis (Tdap) on the first day of 7th grade

1 dose of meningococcal conjugate vaccine (MCV) on the first day of 7th grade

**On the first day of 7th grade, unless the child has a medical or religious/philosophical exclusion, a child must have had the above vaccinations or risk exclusion.**

## For attendance in 12th grade:

1 dose of MCV on the first day of 12th grade. If one dose was given at 16 years of age or older, that shall count as the twelfth-grade dose.

**On the first day of 12th grade, unless the child has a medical or religious/philosophical exclusion, a child must have had the above vaccinations or risk exclusion.**

These requirements allow for the following exemptions: medical reason, religious belief, or philosophical/strong moral or ethical conviction. Even if your child is exempt from immunizations, he or she may be excluded from school during an outbreak of vaccine preventable disease.

Pennsylvania's school immunization requirements can be found in 28 Pa.CODE CH.23 (School Immunization). Contact your healthcare Pennsylvania provider or call 1-877-PA-HEALTH for more information.

# 宾夕法尼亚州学校入学的最低疫苗接种要求

所有年级的学生都需要满足以下条件:

- 4 剂破伤风、白喉和无细胞百日咳疫苗\*  
(其中一剂于 4 岁生日当天或之后接种)
- 4 剂脊髓灰质炎疫苗 (第 4 剂在 4 岁生日当天或之后接种, 与前一剂至少间隔 6 个月)\*\*
- 2 剂麻疹、腮腺炎、风疹疫苗\*\*\*
- 3 剂乙肝疫苗
- 2 剂水痘或免疫证明

\* 通常以 DTP 或 DTaP 形式给药, 或 (如在医疗上可行) 以 DT 或 Td 形式给药

\*\* 如果第 3 剂在 4 岁或 4 岁以上接种, 且与前一次给药的时间间隔不少于 6 个月, 则无需接种第 4 剂

\*\*\* 通常以 MMR 形式给药

**开学第一天, 除非有医疗或宗教/哲学方面的豁免原因, 否则孩子必须至少接种 1 剂上述疫苗或提供风险排除证明。**

如果儿童尚未完成上述所有剂量的接种, 需要补充接种, 且医疗状况满足接种下一剂疫苗的条件, 则该儿童必须开学的前 5 天内完成疫苗接种或提供风险排除证明。如果下一剂不是该疫苗的最后一剂接种, 则儿童还必须在开学的前 5 天内提供医疗计划 (红白卡片), 以获得所需的免疫接种或提供风险排除证明。

如果儿童尚未完成上述所有剂量的接种, 需要补充接种, 且医疗状况满足接种下一剂疫苗的条件, 则儿童必须在上学的前五天内提供医疗计划 (红白卡), 以获得所需的免疫接种或提供风险排除证明。

**对于 7 年级的学生:**

7 年级开学的第一天接种 1 剂破伤风、白喉、无细胞百日咳疫苗 (Tdap)

7 年级开学的第一天接种 1 剂脑膜炎球菌结合疫苗 (MCV)

7 年级开学的第一天, 除非有医疗或宗教/哲学方面的豁免原因, 否则孩子必须接种上述疫苗或提供风险排除证明。

**对于 12 年级的学生:**

12 年级开学的第一天接种 1 剂脑膜炎球菌结合疫苗 (MCV) 如在孩子 16 岁生日当天或之后接种 1 剂, 则应算作 12 年级的接种。

12 年级开学的第一天, 除非有医疗或宗教/哲学方面的豁免原因, 否则孩子必须接种上述疫苗或提供风险排除证明。

这些疫苗接种要求允许以下豁免情形: 医疗原因、宗教信仰、哲学/强烈的道德或伦理信念。即使您的孩子免于接种疫苗, 在疫苗可预防的疾病暴发期间, 您的孩子也可能需要离校。

宾夕法尼亚州的学校免疫要求, 见 28 Pa. CODE CH. 23 (学校免疫)。了解更多信息, 可联系您在宾夕法尼亚州的医疗保健提供方, 或致电 1-877-PA-HEALTH。